

### Green Path Application Document Checklist

- All documents not in English must be translated into English and notarized
- All transcripts (except for “Hui Kao”- Graduation Examination, if applicable) should be in numerical system. If your school transcript is under an alphabetical grading system, please ask your school to provide a conversion chart

Document Type	Submission Method
<b>ALL Students Must submit the following documents</b>	
Senior 1 and 2 official transcripts in Chinese and English with official school stamp	To be uploaded by school <sup>1</sup>
Senior 3 course list, in Chinese and English with official school stamp	
Identification documents: Valid Passport photo page copy or Chinese National ID card/ (copy with name in Pinyin)	To be uploaded by student
Student card copy	
Application fee of \$200 CAD via Green Path Application Portal	Online

<b>Documents below are optional</b>	
SAT / AP Result / IB predicated Grade	To be uploaded by students
English Proficiency Test Result	
Letter of Explanation for original student residency (借读证明)	
Student Account Letter – Applicants from schools in Beijing who are Non-Beijing Hukou only (非京籍证明: 仅限非京籍的北京考生)	
School Profile (upon request)	
Other documents that may help your application <sup>2</sup>	

<b>Documents below are for Students already graduated from high school</b>	
Official high school transcripts in Chinese and English	To be couriered by school directly to UTSC in sealed envelop with school seal <sup>3</sup>
High School Diploma	Official Verification to be sent from CSSD (sent to <a href="mailto:japi.utsc@utoronto.ca">japi.utsc@utoronto.ca</a> )
Chinese GaoKao results	
Official University Transcript / List of Courses in progress	To be uploaded by students

1. Applicants are required to ask their school to upload their transcripts via our School Document Submission platform directly. If your school is unable to upload your transcripts on your behalf, you should let us know to make alternate arrangements.
2. Any other documents you believe will help us understand you better and help your application can be uploaded to the Green Path Application Portal.
3. Courier address:  
Admission office (GP), Room HL104, 1265 Military Trail, Toronto ON M1C 1A4 Canada  
Phone: 416 208 2691      Contact person: Crystal

Application Deadline: **September 30<sup>th</sup>, 2023**

Recommended Document submission deadline for admissions consideration: **October 1<sup>st</sup>, 2023**

**中文翻译仅供参考**

- 所有文件如非英文，必须公证翻译为英文
- 除了会考成绩单以外，其他所有成绩单需以数值系统 (numerical system) 显示。如果高中成绩单是以字母显示，请同时提交成绩换算表。

文件类别	提交方法
<b>所有报名的学生必须提供:</b>	
高中一、二年级成绩单(中英文, 加盖学校公章)	学校上传 <sup>1</sup>
高中三年级选课列表 (中英文, 加盖学校公章)	
身份证明文件: 护照照片页或身份证的复印件 (加注姓名的拼音拼写)	学生本人上传
学生证复印件	
报名费 200 加元 (网申网站支付)	网申系统

<b>某些考生须提供额外材料:</b>	
SAT / AP 成绩单	学生本人上传
英语水平测试成绩单 (如: 托福, 雅思, 等等)	
借读证明 (应同时列出借读原因)	
非京籍证明: 仅限非京籍的北京考生	
学校简介 (如果被要求提供, 仅限非合作学校报名者)	
其他个人申请材料 <sup>2</sup>	

<b>高中已经毕业的申请者还需提供以下材料</b>	
高中三年成绩单 (中英文)	由毕业高中将密封并加盖学校公章的中英成绩单直接快递至多伦多大学 <sup>3</sup>
高中毕业证	需中国高等教育学生信息网 (学信网) 认证。请发送认证材料至 <a href="mailto:japi.utsc@utoronto.ca">japi.utsc@utoronto.ca</a>
高考官方成绩单	
大学官方成绩 (如有)	学生本人上传

1. 申请人须要求其就读学校通过我们的学校文件提交平台直接上传成绩单。如果你的学校无法代表您上传成绩单，请及时告知我们以做出替代安排；
2. 你可以在网申系统提交其他你认为有助于我们更好地了解你并帮助你的申请的任何其他文件。
3. 快递地址：

Admission office (GP), Room HL104, 1265 Military Trail, Toronto ON M1C 1A4 Canada  
Phone: 416 208 2691      Contact person: Crystal

网上申请系统提交截止日期为 **2023 年 9 月 30 日**。

申请材料提交截止日期为 **2023 年 10 月 1 日**。